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ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 9. 1. 2018 

 
Přítomni:  prof. Urbanová, doc. Jahoda, doc. Friess, Ing. Hrnčiřík, Ing. Klaudisová, prof. Urban, 

prof. Matějka, prof. Přibyl, RNDr. Maxová, prof. Matějka, doc. Hofmann, doc. Mareš, 
Dr. Vrbka, doc Záruba 

Omluveni: prof. Janovská 
 
Kontrola zápisu 

 zadání bak. prací do SIS do 23/1/2018 

 harmonogram INMODOS/ERDF – viz dokumenty zaslané jako podklady k tomuto KD 

 dotaz ved. 409 k akreditacím - podle vyjádření prorektora prof. Bělohlava podklady k formuláři E 
připraví ped. odd.  

 zpráva o udržitelnosti KVALAB – 21/12/2017 splněno 

 zadání témat doktorských prací do 31/1/ 2018  přímo do SIS, buď jen česky nebo česky/anglicky 

 etická komise (pro publikace) – prof. Urban nedodal podklady, děkanka tedy nepostupovala dále 
1/ Děkanka: 
Z  KR/ 

 informace o aktuálním vývoji ve věci ČVUT: 17/1 – výklad právní situace pro KR, SR a AS, 24/1 
v 15 h obdobný výklad, zde se počítá s účastí vedoucích ústavů, případně dalších osob z fakult a 
rektorátu. 

 vnitřní norma garanti stud. programů a předmětů bude předložena pedagogickému výboru AS, 
ved. ústavů a děkanům 

 bude financován projekt PAV, ( dr. Mazur, prof. Kosek cca 54 mil, 10/1 schůzka 

 OP VVV Excelentní výzkum VŠCHT Praha pod čarou, bude podán rozklad 

 OP VVV nábyteček -  do 6/1 ověření podkladů, do 12/1 finální rozpočet, děkanka požádala na KR, 
aby případné změny byly konzultovány s fakultami 

 zveřejněné hodnocení výzkumných organizací za r. 2016 

 rámcová smlouva školy s AV o společném uskutečňování, DSP, na jejím základě aktualizace smluv 
dosavadních, revize a aktualizace (smlouvy se připravují pro program) – paní tajemnice udělá 
přehled současného stavu a bude sledovat  

 
Agenda  KD/ 

 příprava akreditace - viz agenda proděkana doc. Jahoda 

 termín VR FCHI 9/2/2018 –  počítá se s jmenovacím řízením doc. Fulema a habilitačním řízením 
Ing. Kopeckého; dále na programu VR projednání strategických dokumentů fakulty a návrhu 
akreditace studijních programů; úvaha o potenciálních řízeních na dalších VR 

 OP VVV nábyteček – podklady z ústavů předány na Odd. strategie, děkanka děkuje vedoucím 
za dodání před vánoci, dotaz z Odd. strategie na typ projektorů vyřešen 

 na žádost fakulty jsme obdrželi harmonogram nákupů přístrojů a staveb INMODOS a 
Infrastruktura pro prioritu – děkanka požádá Odd. strategie o upřesnění harmonogramu nákupu a 
rekonstrukcí (musí se zajistit laboratoře a pod), jmenovaní zástupci fakulty (Ing. Kašpar, Ing. 
Koucký, Ing, Morávek, Ing. Marešová, Ing. Valenz, doc.  Rejl) budou jednat v zájmu celé fakulty 

 strategické dokumenty fakulty - seznámení, kde se o nich zmiňuje zákon, vedení fakulty připravilo 
dokument formulující strategii fakulty, který odpovídá strategickému dokumentu školy 
(specifikum VŠCHT Praha – velmi integrovaná, vzhledem k velikosti školy a fakult jsou společná 
oddělní pro všechny fakulty, strategie společná pro všechny fakulty); kolegium zašle připomínky 
děkance do 19/1 (dokument v příloze), následuje projednání ve VR FCHI a schválení AS do doby 
podání akreditace  

 připravujeme výroční zprávy  

 informace o jednání ohledně názvu studijních programů fakult („bioinženýrství“) 
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 informace o přání senátora Ing. Šoltyse účastnit se najednání KD jako přísedící 
 
2/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 seznámil KD se stavem příprav materiálů pro akreditace studijních programů. Garanti v aplikaci 
AIS (akreditace.vscht.cz) mohou již vyplňovat položky ve formulářích B, C a D, které se týkají 
studijního programu. Položky v příloze E (sebehodnotící zpráva) předpřipravuje Pedagogické 
oddělení s pomocí prof. Hasala, garanti si zatím připraví zdůvodnění personálního zabezpečení 
programu dle standardů NAÚ. KD se následně seznámilo se současným stavem studijních plánů 
jednotlivých programů. O zjištěných nesrovnalostech bude osobně proděkan informovat přímo 
garanty. Garanti programů finální verze studijních plánů zašlou do 19. ledna proděkanovi, aby je 
mohl předat Akademickému senátu fakulty k projednání 

 témata bakalářských prací (včetně anotace) pro program Forenzní analýza na ak. rok 2018/19 
budou vedoucí zadávat přímo do SIS. Studenty mohou vedoucí na téma přihlásit až po schválení 
práce garantem programu, ne dříve. Termín zadávání do 12. února 

 v následujícím semestru bude státní svátek 1. a 8. května v úterý, KD navrhuje udělat jednu 
náhradu – ve čtvrtek 

 Rada NAÚ projednala naše vyjádření k oborům PIM a EMAN (viz zápis 
https://www.nauvs.cz/attachments/article/17/zapis_RNAU_20171214.pdf) a vydala následující 
rozhodnutí: PIM –  Rada NAÚ zastavuje správní řízení vedené z moci úřední ve věci omezení 
akreditace, EMAN – Rada NAÚ potvrdila omezení, které spočívá v zákazu přijímat ke studiu další 
uchazeče 
 

3/ Věda a výzkum, proděkan doc. Friess:  

 hodnocení vědy H16, VŠCHT celkem 107 141, body získané FCHI 29 467, tj. 27,5 % vědeckého 
výkonu VŠCHT. (FCHT 40,3%, FTOP 7,8%, FPBT 22,8%, zbytek rektorát) 

 rozpočet IGA - dotace od MŠMT – celkem bude letos k dispozici 47 086 693 Kč, tj. o 3 mil. Kč více 
než vloni. Lze očekávat i vyšší podíl na IGA projekty v porovnání s loňskem 

 Votočkova stipendia  - nový návrh rozdělení – 10 stipendií přidělených mezi fakulty dle 
dohodnutého klíče + 10 stipendií podle žebříčku s body dle kritéria. V aktuálním žebříčku jsou 
studenti FCHI dle bodů na 15, 16 a 18-20 místě, před nimi jsou studenti z FCHT 
 

4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Ing. Hrnčiřík: 

 informace o přípravě dne otevřených dveří (Pá 19. 1.- So 20. 1.), organizace stánkových prezentací 
i výběr laboratoří pro exkurze budou na FCHI shodné s podzimním DOD, proděkan Hrnčiřík 
požádal vedoucí ústavů o nominace průvodců exkurzí z řad doktorandů/Mgr. studentů (důraz na 
komunikativnost), TERMÍN: do úterý 16.1., 

 informace o přípravě produkce další várky reprezentačních triček fakulty, ústavy mohou zasílat 
své požadavky (počet kusů, typ dámské/pánské, specifikace velikostí) proděkanovi Hrnčiříkovi 
do konce ledna, současně proděkan Hrnčiřík požádal ústavy o vyjádření předběžného 
zájmu/nezájmu o produkci reprezentačních mikin fakulty (obdobná barevnost i motiv potisku jako 
u triček) ve stejném termínu, v případě zájmu třeba blíže specifikovat (orientační počet 
poptávaných kusů, hraniční cena) 
 

5/ Tajemník fakulty, Ing. Klaudisová: 

 obeslala předsedy oborových rad s informací o stavu studijních plánů 1. ročníku doktorského 
studia 

 pro AK pro doktorandy nominováni do komisí 402- Ing. Prokopec, doc. Dolenský, 403-Ing. Kašpar, 
doc. Kočí, 413- RNDr. Pokorný, 444- Ing. Vlček, Ing. Kopecký, 445- Ing. Švihlík, 837- Ing. Botek, 403- 
doc. Friess 

 upozornila na studenty DSO v 7. ročníku, do poloviny května nutnost podat disertaci. 
 

https://www.nauvs.cz/attachments/article/17/zapis_RNAU_20171214.pdf
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6/Různé 

 403 – prof. Matějka informoval o možnosti řešit škody způsobené náhlým výpadkem el. proudu, 
škola je pojištěna 
 
Termín příštího zasedání 30/1/2018 v 14.30 h 
 
 
 
 

        prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc. 
děkanka 


